
Nut & Sport Stolwijk 
Jaarverslag over het jaar 2009 

 
Inleiding 
In en tijd van altijd maar haast en veel te veel zaken plannen, gaat een jaar voorbij voordat je 
er erg in hebt. Dan nadert voor de vereniging de jaarvergadering. Het jaarverslag moet 
geschreven worden, een moment om even stil te staan en terug te kijken. 
Er is in 2009 weer het nodige binnen onze club gebeurd. Stof genoeg dus voor een nieuw 
jaarverslag. 
 
Ledenbestand 
In het vorige jaar kon ik melden, dat onze vereniging met twee leden gegroeid is. Daarbij 
sprak ik een positieve hoop voor de toekomst uit. Nu kan ik melden, dat die hoop een beetje 
werkelijkheid is geworden. Er zijn netto weer twee leden bij gekomen. De teller staat nu op 
45. Het is voor een gezonde vereniging nog steeds erg mager, maar een lichte groei is ook een 
groei en we blijven positief gestemd. 
Helaas hebben we moeten stilstaan bij het overlijden van een van onze meest trouwe leden, 
Dhr. Berkouwer. Een kundig fokker van Hollanders en een man met hart voor de vereniging. 
Een man die we oprecht missen tijdens de vergaderingen, als helper bij de tentoonstellingen 
en natuurlijk ook zijn prachtige konijntjes in de kooien. 
 
Vergaderingen 
Zoals gebruikelijk hebben we in 2008 twee ledenvergaderingen gehouden. In maart de 
jaarvergadering en in november de najaarsvergadering. 
Het bestuur is drie keer bij elkaar geweest. Daarnaast heeft een bestuursdelegatie een overleg 
met het bestuur van VZOD gehad om de gezamenlijke jongdierenkeuringen te bespreken. 
Onze vereniging is weer vertegenwoordigd geweest tijdens de provinciale bondsvergadering 
in Stolwijk. Geheel tegen onze traditie waren we het als bestuur met alle bestuursvoorstellen 
van het landelijk bestuur eens. Kritisch zijn is goed, maar als we het eens zijn met het 
landelijk bestuur kunnen we ook eens de vergadering bijwonen zonder afkeurende 
opmerkingen te hoeven maken. 
 
Bestuur 
Voor het eerst in jaren heeft er een wisseling in het bestuur plaatsgevonden. Dat er weinig 
bestuurswisselingen plaatsvinden is een teken, dat de sfeer binnen het bestuur erg goed is. 
Toch heeft Meindert Dekema al enige jaren geleden te kennen gegeven na zijn bestursperiode 
niet herkiesbaar te zijn. Omdat we bij de jaarvergadering geen kandidaten hadden, zaten we 
met een vacature. Gelukkig konden we in de loop van het jaar Henk Groen bereid vinden het 
bestuur te komen versterken. Tijdens de najaarsvergadering is hij benoemd tot bestuurslid en 
is het bestuur toch voor het einde van het jaar weer op volle sterkte gekomen. 
 
Jongdierenkeuring 
Al vele jaren organiseren we samen met VZOD te Bergambacht de jaarlijkse 
jongdierenkeuring. Dit tot steeds minder tevredenheid van onze leden. Het is een terugkerend 
punt op de vergaderingen. De samenwerking verloopt helaas steeds stroever. Ons bestuur 
heeft steeds meer het gevoel, dat er geen sprake is van een samenwerking, maar een meedoen 
met VZOD, mits hun wensen gehonoreerd worden. Zo is er een bijeenkomst in november 
geweest die verre van vlekkeloos verliep en die in 2010 nog een vervolg zal krijgen. 
 



Clubtentoonstelling 
Het hoogtepunt voor de vereniging. Voor het bestuur altijd een tijdrovende en spannende 
organisatie. Zijn we in staat om weer voldoende fokkers te motiveren hun mooiste dieren aan 
de tentoonstelling toe te vertrouwen? 
We zijn begonnen weer kritisch naar het vraagprogramma te kijken. Met name het 
prijzenschema. Dat heeft ertoe geleid, dat we bij de konijnen een prijs voor de mooiste op één 
na in te voeren. 
We hebben de tentoonstelling weer in de Grote Haven te Haastrecht gehouden. Het aantal 
inzenders steeg met 3 tot 22. We zijn erg blij met deze toename. Het aantal ingezonden dieren 
steeg ook. Met 164 dieren in de kooien hadden we niet alleen een stijging t.o.v. 2008, maar 
kwamen we tot een aantal wat we deze eeuw en ook aan het einde van de vorige eeuw niet 
gehaald hebben. Ook de kwaliteit van de ingezonden dieren stemde zeer tevreden. 
De opening van de tentoonstelling hebben we ontdaan van een officiëel begin. Tussen de 
kooien hebben we de bezoekers welkom geheten en de prijswinnaars bekend gemaakt. Deze 
ongebruikelijke actie heeft tot nu toe alleen tot positieve reacties geleid. De vrijdagavond en 
de zaterdag zijn bijzonder gezellig verlopen. De zaalverloting heeft weer een groot deel van 
de kosten gedekt. Veel vrijwilligers ebben weer de handen uit de mouwen gestoken en 
zodoende veel werk verzet. Ook dat alles verliep in goede harmonie. 
We mogen dus weer spreken van een buitengewoon geslaagde tentoonstelling. Enig 
minpuntje is het teruglopen van het aantal sponsoren. Het wordt daarmee steeds moeilijker 
om de tentoonstelling financieel sluitend te krijgen. Dat is dan ook niet gelukt. 
 
Het is in een jaarverslag gepast om de hoofdereprijswinnaars op te sommen. Dhr. Slootjes 
fokt al meerdere jaren hele mooie Klein Zilvers, maar wist er nog een kampioen mee te 
worden. Dat lukte hem in 2009 wel. Hij won niet alleen de prijzen voor het mooiste konijn, 
maar toonde zich ook in de breedte kampioen, dor de Jan van Eijk herinneringsbeker in de 
wacht te slepen. Ook Dhr. De Jong toonde zich een kundig fokker door de prijs voor de beste 
vier konijnen te winnen met zijn kleurdwergjes. A. Brand liet als gewoonlijk ook van zich 
horen. Eén van zijn Alaska’s won de prijs voor het mooiste C-klasse konijn. 
Bij de grote hoenders werd onze penningmeester De Heij kampioen met een Shamo hen. Hem 
kennen we al regelmatig als kampioen bij de dwerghoenders, maar in 2009 dus bij de grote 
hoenders. Een Baardkuifkriel van H. Brunt verblijdde zijn baasje door het mooiste dwerghoen 
te blijken. 
Niet de prijs voor de allermooiste, maar wel prijzen voor de mooiste collecties won G. Veraas 
bij zowel de grote hoenders als de dwerghoenders. Bij de grote hoenders viel zijn collectie 
Kraaikoppen positief op. Bij de dwerghoenders won Vermaas met een mix van 
Sabelpootkrielen en Brabanterkrielen de collectieprijs. 
 
Tatoeëren 
Het tatoeëren zit ook weer in de lift. Ton de Heij heeft bij vier fokkers, één meer dan in 2008, 
106 konijnen van een oormerk voorzien. Dat zijn 42 konijnen meer dan in 2008. 
 
Tatoeëren 
Aantal dieren 2009: 106 Aantal fokkers: 4 
Aantal dieren 2008: 64 Aantal fokkers: 3 
Aantal dieren 2007:  80 Aantal fokkers: 3 
Aantal dieren 2006: 64 Aantal fokkers: 4 
Aantal dieren 2005: 48 Aantal fokkers: 2 
Aantal dieren 2004: 58 Aantal fokkers: 2 
Aantal dieren 2003: 55 Aantal fokkers: 4 
Aantal dieren 2002: 69 Aantal fokkers: 6 



Aantal dieren 2001: 78 Aantal fokkers: 9 
Aantal dieren 2000: 75 
Aantal dieren 1999: 101 
 
Financieel 
Financieel gaat het de vereniging goed. Onze doelstelling is jaarlijks ongeveer evenveel geld 
binnen te halen als we uitgeven. Een reserve achter de hand om klappen op te vangen 
hebben we nodig. 
In het afgelopen jaar hebben we €1,60 meer uitgegeven, dan er binnengekomen is. 
Hoewel we dus een minimaal verliesje geleden hebben, past dit saldo nog netjes binnen de 
doelstelling. Toch ga je bij een verlies als bestuur nadenken over de oorzaak en naar een 
mogelijke oplossing zoeken om een toekomstig verlies te voorkomen. Volgens het bestuur 
ligt de oorzaak voornamelijk bij het teruglopen van de sponsorinkomsten tijdens de 
tentoonstelling. Dit is wel een zorgwekkende ontwikkeling. Iedere Sponsor die wegvalt zorgt 
voor een terugloop in inkomsten van minimaal enkele tienjes. Het bestuur voert een zeer 
zuinig beleid, wat inhoudt, dat bezuinigen niet mogelijk is zonder de kwaliteit aan te tasten. 
Een verlies als in 2009 veroorzaakt toch zeker geen paniek. 
 
Clubtentoonstellingen in getallen 
Jaar Konijnen 

Cavia’s 
Inzenders (Dwerg) 

Hoenders
Inzenders Dieren 

totaal 
Inzenders 
totaal 

1998 110 25 32 6 142 28 
1999 111 24 51 8 161 27 
2000     115  
2001 103 20 43 8 146 24 
2002 74 14 32 5 106 17 
2003 76 12 36 5 112 15 
2004     128  
2005 90 15 53 7 143 20 
2006 82 12 71 8 153 19 
2007 92 14 63 5 155 18 
2008 102 15 52 5 154 19 
2009 97 15 67 8 164 22 
 
 
 
Toekomstvisie 
Nut&Sport Stolwijk is een vereniging die goed draait met gezellige tentoonstellingen, een 
goed draaiend bestuur, actieve en enthousiaste leden. We hebben een goede 
tentoonstellingslocatie om nog jaren lang een mooie tentoonstelling te organiseren. We gaan 
er met elkaar voor om onze club nog vele jaren gezond te houden. 
Het laag houden van de contributie en het inschrijfgeld bij jongdierenkeuring en 
clubtentoonstelling blijft een doelstelling. Ons geld proberen we zo veel mogelijk door 
sponsors en verlotingen binnen te halen. Het werven van nieuwe sponsoren is wel een 
aandachtspunt voor bestuur en leden. 
We zijn nog steeds klein, maar maken in alle opzichten een lichte groei. Dat stemt 
optimistisch voor de toekomst. We hopen dat de trend die hiermee is ingezet doorzet. We 
staan open voor nieuwe ideeën om met onze tijd mee te gaan. We blijven open staan voor een 
samenwerking met andere verenigingen, hoewel we als bestuur zeer kritisch zijn over de 
huidige samenwerking rond de jongdierenkeuring. Het behoud van onze kleindiersport en het 
behoud van onze kleindierrassen blijven onze twee hoofddoelstellingen. 
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